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Protokół Nr XII/19
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, 

która odbyła się 30 października 2019 roku
(sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

Początek sesji: godz.9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(Czas nagrania: 0:03:03-0:05:26)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 12. w obecnej kadencji sesję Rady
Miejskiej w Słupsku. Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Prezy-
denta  Miasta  Krystynę  Danilecką-Wojewódzką,  Zastępców  Prezydenta  Martę  Makuch  i  Marka
Golińskiego,  Sekretarza Miasta  Łukasza Kobusa oraz  Skarbnika Miasta  Annę Gajdę-Szewczuk.
Ponadto  przywitała  zaproszonych  gości:  Z-cę  Komendanta  Miejskiego  Policji  Tomasza
Majkowskiego oraz wszystkich obecnych na sali.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego  protokołu.  Lista  obecności
pracowników samorządowych stanowi załącznik nr 2,  a kierowników jednostek organizacyjnych
Miasta Słupska załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.)
Następnie  radni  –  poproszeni  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej  -   potwierdzili  obecności
poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że w sesji uczestniczy taka liczba
radnych, która umożliwia podejmowanie prawomocnych decyzji oraz poinformowała, że funkcję
sekretarza obrad  będzie pełnić radny Kamil Bierka.
Następnie poinformowała,  że  do  przyjęcia  przez  Radę jest  treść  protokołu  nr  XI  z  sesji,  która
odbyła  się  25  września  tego  roku.  Przypomniała,  że  protokół  ten  został  radnym udostępniony
w dniu 22 października 2019 r.
Stwierdziła,  że  do  wymienionego  protokołu  nie  wniesiono  zastrzeżeń,  uwag  ani  poprawek
i w związku z tym, zgodnie z § 33. ust. 6 Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, protokół ten
uważa się za przyjęty.
Ponadto przypomniała, że zawiadomienie  o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami
radni otrzymali 23 października 2019 r.
(Zawiadomienie  radnych  stanowi  załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu.  Informacja  o  sesji
przekazana  Prezydentowi  Miasta  Słupska  stanowi  załącznik  nr  6  do  niniejszego  protokołu.
Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś  chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad.  
Ponieważ nikt z  radnych nie  zgłosił  się stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku obradować
będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu.
Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych. 
3. Podjęcie uchwał:

1. w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/15);
2. w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/16);
3. w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/17);
4. w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/18);
5. w sprawie zmiany uchwały nr VIII/75/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011

roku w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk nr 12/14);
6. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033 (druk

nr 12/25);
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7. w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk nr 12/12);
8. w sprawie stawek podatku od środków transportowych (druk nr 12/13);
9. w sprawie ustalenia wysokości opłat  za usunięcie i  przechowywanie pojazdu usuniętego

z  drogi  oraz  wysokości  kosztów  powstałych  w  razie  odstąpienia  od  usunięcia  pojazdu
w 2020 roku druk nr 12/4);

10.w sprawie zmiany Uchwały nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 września
2015  r.  w  sprawie  zasad  stosowanych  przy  nadawaniu  nazw  ulicom,  placom,  drogom
wewnętrznym i innym obiektom miejskim w Słupsku (druk nr 12/2);

11.w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w mieście Słupsku
na lata 2019 – 2025+ ze szczególnym uwzględnieniem obszaru rewitalizacji – POLITYKA
SPOŁECZNA SŁUPSK 2025+ (druk nr 12/8);

12.w sprawie zmiany uchwały nr VI/83/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 marca 2019
roku  w  sprawie  planu  podziału  środków  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2019 roku (druk nr 12/26);

13.w  sprawie  ustalenia  kwoty  dotacji  na  2020  r.  przypadającej  na  jedną  osobę  będącą
uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Słupsku (druk nr 12/1)

14.w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych  drzew  będących
pomnikami przyrody (druk nr 12/6);

15.w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony  drzewa  uznanego  za  pomnik  przyrody  rosnącego
w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 12/7);

16.w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Przy oczyszczalni I” w Słupsku (druk nr 12/9);

17.w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Bałtycka” w Słupsku (druk nr 12/10);

18.w  sprawie  ustalenia  zasad  i  warunków  sytuowania  obiektów  małej  architektury,  tablic
reklamowych  i  urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabarytów,  standardów
jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane (druk
nr 12/11);

19.w sprawie zmiany uchwały nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r.
w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku. (druk nr
12/3).

4.  Wybory  ławników  do  orzekania  w  Sądzie  Okręgowym  w  Słupsku  oraz  Sądzie  Pracy
i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023 (druk nr 12/19,
druk nr 12/20).

5.  Rozpatrzenie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie  przewlekłego
załatwiania sprawy (druk nr 12/21).

6.  Rozpatrzenie  skargi  na  działalność  gminnej  jednostki  organizacyjnej  Przedsiębiorstwa
Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. w Słupsku (druk nr 12/22).

7.  Rozpatrzenie skargi na działalność gminnej jednostki organizacyjnej -  Zarządu Infrastruktury
Miejskiej w Słupsku (druk nr 12/23).

8. Przekazanie petycji do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Słupska (druk nr 12/24).
9. Interpelacje i zapytania radnych.

Ad pkt. 2. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych.
(Czas nagrania: 0:05:27-0:07:53)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 24h ust. 12
ustawy  z  dnia  8  marca  1990  roku   o  samorządzie  gminnym,  podmiot  dokonujący  analizy
oświadczeń majątkowych w terminie do 30 października każdego roku przedstawia radzie gminy
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informację o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie;
nieprawidłowościach  stwierdzonych  w analizowanych oświadczeniach  majątkowych wraz  z  ich
opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia majątkowe oraz działaniach
podjętych w związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami.
Przypomniała,  że 22 października radni otrzymali  informacje z analiz oświadczeń majątkowych
przedłożonych przez: Wojewodę Pomorskiego, Prezydenta Miasta Słupska, Przewodniczącej Rady
Miejskiej w Słupsku, a także Naczelnika Urzędu Skarbowego Warszawa Targówek i Naczelnika
Urzędu Skarbowego w Pruszczu Gdańskim. Dodała, że w dniu 25 października kolejną informację
z  analizy  oświadczenia  majątkowego  przekazał  Naczelnik  Urzędu  Skarbowego  w  Pruszczu
Gdańskim, a w dniu 28 października swoją analizę oświadczeń majątkowych przesłał Naczelnik
Urzędu Skarbowego w Słupsku. Informacje zostały niezwłocznie przekazane radnych.
(Ww. informacje stanowią załączniki nr 8,9,10,11,12,13 i 14 do niniejszego protokołu).
Następnie poinformowała, że z przedłożonych informacji wynika, iż przeprowadzone analizy nie
wykazały nieprawidłowości  wymagających podjęcia  działań,  o których mowa w art.  24h ust.  9
ustawy  o  samorządzie  gminnym,  to  znaczy  skierowania  sprawy  do  Centralnego  Biura
Antykorupcyjnego.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonych informacji.
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  wobec  tego  stwierdziła  że  wcześniej  wymienione  podmioty,
w ustawowym terminie,  przedstawiły Radzie Miejskiej w Słupsku informacje z  dokonanej
analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby do tego zobowiązane za 2018  rok
oraz w ciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania.

Ad pkt 3. Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/15);
(Czas nagrania: 0:07:54-0:10:52)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 8 października 2019 r., znak: BM-RPB.IV.0006.13.2019
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 18 października.
Komisja  Spraw  Społecznych,  Komisja  Edukacji  oraz  Komisja  Finansów  zaopiniowały  projekt
pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 16,17,18 do niniejszego protokołu).
Dodała, że w dniu 28 października Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę do projektu uchwały,
którą niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka – pismo z 23 października 2019 r. znak:BM-RPB-III.3021.7.2019 stanowi załącznik
nr 19 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z auto-
poprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
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Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała  Nr  XII/191/19  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska  na  2019  rok stanowi
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/16);
(Czas nagrania: 0:10:53-0:14:02)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 8 października 2019 r., znak: BM-RPB.IV.0006.14.2019
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 18 października.
Komisja  Edukacji oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 22 i 23 do niniejszego protokołu).
Dodała,  że w dniu 28 października Prezydent  Miasta  wniosła  autopoprawkę do projektu,  którą
niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka – pismo z 23 października 2019 r. znak:BM-RPB-III.3021.8.2019 stanowi załącznik
nr 24 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych nie zgłosił się, wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopo-
prawką.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała  Nr  XII/192/19  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska  na  2019  rok stanowi
załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/17);
(Czas nagrania: 0:14:03-1:07:10)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 8 października 2019 r., znak: BM-RPB.IV.0006.15.2019
stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 18 października.
Komisje: Edukacji, Spraw Społecznych oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
Natomiast  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie
z wnioskiem o wykreślenie w rozdziale 90095 kwoty 44.000 zł. przeznaczonej na zakup broni
Palmera oraz na zakup i montaż dwóch prewencyjnych radarów prędkości zasilanych z sieci
oświetlenia ulicznego.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 27, 28,29 i 30 do niniejszego protokołu).
Dodała,  że w dniu 28 października Prezydent  Miasta  wniosła  autopoprawkę do projektu,  którą
niezwłocznie przekazała radnym. Nadmieniła, że autopoprawka nie uwzględnia wniosku Komisji
Gospodarki Komunalnej.
(Autopoprawka  –  pismo  z  23  października  2019  r.  znak:  BM-RPB-III.3021.9.2019  stanowi
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem i autopoprawką oraz odniosła się do wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Jan  Lange uzasadnił  wniosek  Komisji
Gospodarki Komunalnej.

W dyskusji udział  wzięli: radna Małgorzata Lenart,  radna Anna Rożek, radny Kazimierz Czyż,
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  radny  Paweł  Szewczyk,  radna  Anna
Mrowińska,  radny Łukasz  Jaworski,  radny Wojciech  Lewenstam,  radny Bogusław Dobkowski,
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski, radny Jan Lange.

Wyjaśnień udzielali: Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marek Goliński, Prezydent Miasta Słupska
Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony
Środowiska Katarzyna Guzewska.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie
wniosek Komisji  Gospodarki  Komunalnej  o wykreślenie w rozdziale  90095 kwoty 44.000 zł.
przeznaczonej  na  zakup  broni  Palmera  oraz  na  zakup  i  montaż  dwóch  prewencyjnych
radarów prędkości zasilanych z sieci oświetlenia ulicznego.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski,
Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
PRZECIW (9)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
większością głosów uwzględniła wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej.
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz przegłosowanym i
uwzględnionym wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:



6

ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,
Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (2)
Kazimierz Czyż, Adam Treder

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Miasta Słupska na 2019 rok.
(Uchwała  Nr  XII/193/19  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska  na  2019  rok stanowi
załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.)

4) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 12/18);
(Czas nagrania:1:07:11-1:09:04)
(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  11  października  2019  r.,  znak:  BM-RPB.
IV.0006.17.2019 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 18 października.
Komisje:  Gospodarki  Komunalnej,  Edukacji,  Spraw  Społecznych  oraz  Finansów  zaopiniowały
projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 34, 35, 36 i 37 do niniejszego protokołu).
Dodała,  że w dniu 28 października Prezydent  Miasta  wniosła  autopoprawkę do projektu,  którą
niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka  –  pismo  z  23  października  2019  r.  znak:BM-RPB-III.3021.10.2019  stanowi
załącznik nr 38 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych nie zgłosił się, wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopo-
prawką.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,
Bożena Hołowienko,  Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk, Jan Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Bogusław Dobkowski
BRAK GŁOSU (1) Adam Treder
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019
rok.
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(W punkcie 3 podpunkcie 5 nastąpiła reasumpcja  głosowania nad podjętą  uchwałą w sprawie
zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok z uwagi na nie wprowadzenie zmian wynikających z
wcześniej podjętej uchwały (projekt na druku 12/17), w której Rada wykreśliła kwotę 44.000 zł.  z
rozdziału  90095   przeznaczoną  na  zakup  broni  Palmera  oraz  na  zakup  i  montaż  dwóch
prewencyjnych  radarów  prędkości  zasilanych  z  sieci  oświetlenia  ulicznego.  Rada  Miejska  w
Słupsku po zapoznaniu się  z  wniesionymi  przez  Skarbnik  Miasta autopoprawkami jednogłośnie
podjęła Uchwałę nr XII/194/19 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok. Uchwała
ta stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu).

5)  podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr VIII/75/11  Rady  Miejskiej  w Słupsku
z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk nr 12/14)

(Czas nagrania: 1:09:05-1:44:21)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 18 października 2019 r., znak: BM-RPB. IV.0006.3.2019
stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym w dniu 18 października.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że na poprzedniej sesji odbyła
się  dyskusja  na  temat  tego projektu.  W protokole  z  sesji  odnotowane zostały zgłoszone  przez
radnych uwagi i wnioski. Odczytała treść zgłoszonych uwag i wniosków. 
Zwróciła  się  do  Skarbnika  Miasta  z  pytaniem,  czy  na  posiedzeniach  Komisji  radni  otrzymali
stosowne wyjaśnienia.
Dodała, że wszystkie Komisje Rady Miejskiej zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 40,41,42,43 i 44 do niniejszego protokołu).
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk  potwierdziła,  że  wszyscy  radni  otrzymali
odpowiedzi na zgłoszone uwagi i wnioski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W dyskusji udział wzięli: radny Jan Lange, radny Bogusław Dobkowski, radna Anna Mrowińska,
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz
Bobrowski, radny Paweł Szewczyk, radna Małgorzata Lenart, radna Renata Stec.

Wyjaśnień udzielały: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Skarbnik Miasta
Słupska Anna Gajda-Szewczuk.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski  nawiązując  do  wyjaśnień  Skarbnika
Miasta powiedział, że jeżeli jest przekonana o słuszności swoich racji, to powinna doprowadzić do
sporu  sądowego i  wyegzekwować od Rządu brakujące  środki  na oświatę.  Podkreślił,  że  wiele
zadań oświatowych np. zajęcia pozalekcyjne, Miasto wykonuje, bo chce i w tym przypadku nie ma
roszczeń  do  Rządu.  Jeżeli  są  jakieś  roszczenia  do  Rządu,  to  mogą  dotyczyć  zatwierdzonego
programu nauczania.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zwróciła  się  do  radnego  z  pytaniem,
czy zgłasza  wniosek  do Prezydent  Miasta,  żeby wystąpiła  z  roszczeniami  do  sądu  w sprawie
różnicy w subwencji.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski powiedział, że nie zgłasza wniosku. Jest
to głos w dyskusji.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk udzieliła wyjaśnień na zadane pytania.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały
pod głosowanie. 
Przypomniała, że uchwały dotyczące zobowiązań finansowych zapadają bezwzględną większością
głosów w obecności  co najmniej  połowy ustawowego składu rady,  co  wynika  z art.  58 ust.  2.
ustawy o samorządzie gminnym.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (7)
Tadeusz  Bobrowski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,
Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ (1)
Renata Stec

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr VIII/75/11 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia  27  kwietnia  2011  roku w sprawie  emisji
obligacji komunalnych.
(Uchwała Nr XII/195/19 w sprawie  zmiany uchwały nr VIII/75/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27  kwietnia  2011  roku  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych stanowi  załącznik  nr  45  do
niniejszego protokołu.)

6)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Słupska
na lata 2019-2033 (druk nr 12/25);

(Czas nagrania:1:14:22-2:25:14)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 8 października 2019 r., znak: BM-RPB. IV.0006.16.2019
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym w dniu 23 października. Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu).
Dodała,  że w dniu 28 października Prezydent  Miasta  wniosła  autopoprawkę do projektu,  którą
niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka  –  pismo  z  24  października  2019  r.  znak:BM-RPB-III.3021.11.2019  stanowi
załącznik nr 48 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk w związku ze zgłoszonymi wątpliwościami przez
Dyrektor  Wydziału  Budżetu,  poprosiła  o  10  minutową  przerwę,  w  celu  uzgodnienia  zmiany
dotyczącej podjętej uchwały (projekt na druku 12/17) ponieważ zmieni się wynik budżetu i trzeba
będzie zgłosić autopoprawkę w zakresie wieloletniej prognozy finansowej.
Przewodniczącą Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła 15 minutową przerwę.

Przerwa godz.10.44 – 11.15 (czas nagrania - przerwa: 1:45:46-2:17:10).
Po przerwie.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska otworzyła  obrady  po  przerwie.
Poinformowała,  że  w  podjętej  uchwale  (projekt  na  druku  12/18)  nie  wprowadzono  zmian
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wynikających z wcześniej  podjętej uchwały (projekt na druku 12/17), w której Rada wykreśliła
kwotę 44.000 zł.  z  rozdziału 90095.  W związku z tym zachodzi  konieczność przeprowadzenia
reasumpcji głosowania nad uchwałą (projekt na druku 12/18) i taki wniosek o reasumpcję zgłosiła.
Poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Miasta.
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk  przypomniała,  że  Rada  w  podjętej  uchwale
(projekt  na  druku  12/17)  wykreśliła  kwotę  44.000.  Ze  względu  na  to,  że  w uchwale  (projekt
na  druku  12/18)  nie  zostało  to  uwzględnione,  zachodzi  konieczność  wyprostowania  sprawy
i dokonania takiej zmiany. Dodała, że jest to tylko techniczny zapis § 2 uchwały (projekt na druku
12/18).
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska podkreśliła,  że  zmiany  wynikają  z  faktu
przegłosowania  i  przyjęcia  przez  Radę  wniosku  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  dotyczącego
wykreślenia kwoty 44.000 zł.
W  związku  z  powyższym  poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  reasumpcję  głosowania  nad
projektem uchwały druk nr 12/18.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Rada Miejska uwzględniła
wniosek o reasumpcję głosowania projektu uchwały druk nr 12/18.
Następnie  poprosiła  o  przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok (druk nr 12/18).
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk  przedstawiła  autopoprawkę  do  projektu.
Przypomniała,  że do tego projektu została również wcześniej  zgłoszona autopoprawka pisemna
zwiększająca wynik budżetu w związku z podjętym Zarządzeniem Prezydenta w zakresie środków
zewnętrznych, które Miasto otrzymało na realizacje Programu 500+. Dodała, że pozostałe zmiany
nie zmieniają wyniku budżetu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz
z autopoprawką, w wersji przedstawionej przez Skarbnika Miasta.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała  Nr  XII/194/19  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska  na  2019  rok stanowi
załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.)
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Rada Miejska w Słupsku powróciła do omawiania projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033, druk nr 12/25.
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z  autopo-
prawką dopasowującą zapisy wynikające z podjętej uchwały dotyczącej zmiany terminów wykupu
obligacji. W związku z tym o 16 mln zmieniamy terminy wykupu obligacji z 2020 roku – 8 mln,
z 2021 kolejne 8 mln. Odpowiednio do roku 2027 i 2028.
Następnie  przedstawiła  autopoprawkę w zakresie  przepływów dostosowujących zapisy podjętej
uchwały dotyczącej 44.000 w zakresie wydatków bieżących i w zakresie wydatków majątkowych.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopo-
prawkami.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
PRZECIW (3)
Tadeusz Bobrowski, Anna Mrowińska, Jacek Szaran
WSTRZYMUJĘ (5)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Renata Stec, Adam Treder

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Uchwała Nr XII/196/19 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na
lata 2019-2033 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu).

7) podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk nr 12/12)
(Czas nagrania:2:25:15-2:29:34)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 10 października 2019 r., znak: PZN-RP-I-0006.02.2019
stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 18 października.
Komisje:  Gospodarki Komunalnej oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 52 i 53 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych nie zgłosił się, wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena  Hołowienko,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
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Skowroński, Piotr
Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (7)
Tadeusz  Bobrowski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,
Jacek
Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ (1)
Renata Stec
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  stawek  podatku
od nieruchomości.
(Uchwała Nr XII/197/19 w sprawie stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 54 do
niniejszego protokołu).

8) podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych (druk nr 12/13)
(Czas nagrania:2:29:34-2:41:20)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 10 października 2019 r., znak: PZN-RP-I-0006.03.2019
stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 18 października.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie. Natomiast Komisja Finansów
zaopiniowała  projekt  pozytywnie  z  wnioskiem  o  pozostawienie  stawek  podatku  od  środków
transportowych dla  środków posiadających certyfikat  EURO 5 i  EURO 6 na dotychczasowym
poziomie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 56 i 57 do niniejszego protokołu).
Następnie  poinformowała,  że  w  dniu  25  października  Prezydent  Miasta  Słupska  wniosła
autopoprawkę do projektu uwzględniającą wniosek  Komisji Finansów.
(Autopoprawka – pismo z 25 października 2019 r. znak:PZN-RP-I.0006.3.2019 stanowi załącznik
nr 58 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W  dyskusji  udział  wzięli: radny  Adam  Treder,  radny  Jan  Lange,  Wiceprzewodniczący  Rady
Miejskiej  Tadeusz Bobrowski,  radna Małgorzata  Lenart,  Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata
Chrzanowska, radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i poddał pod głosowanie
projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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PRZECIW (2)
Anna Mrowińska, Jacek Szaran
WSTRZYMUJĘ (1)
Renata Stec

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  stawek  podatku
od środków transportowych.
(Uchwała Nr XII/198/19 w sprawie stawek podatku od środków transportowych stanowi załącznik
nr 59 do niniejszego protokołu).

9) podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i  przechowywanie
pojazdu  usuniętego  z  drogi  oraz  wysokości  kosztów  powstałych  w  razie  odstąpienia
od usunięcia pojazdu w 2020 roku (druk nr 12/4)

(Czas nagrania:2:41:20-2:44:32)
(Projekt  ww. uchwały  przekazany pismem z  10 października  2019 r.,  znak:  SM-IX.0006.1.2019
stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 15 października.
Komendant Straży Miejskiej  w Słupsku  Paweł Dyjas przedstawił projekt uchwały wraz z uza-
sadnieniem  i  autopoprawką  dotyczącą  uaktualnienia  podstawy  prawnej  w  zakresie  ustawy
o samorządzie powiatowym.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopo-
prawką.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat
za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2020 roku.
(Uchwała  Nr  XII/199/19 w sprawie   ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcie  i  przechowywanie
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia
pojazdu w 2020 roku. stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu).

10) podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Uchwały nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 30 września 2015 r. w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom,
placom, drogom wewnętrznym i innym obiektom miejskim w Słupsku (druk nr 12/2) 

(Czas nagrania:2:44:36-2:47:41)
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(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  3  października  2019  r.,  znak:  GK-II.0006.9.2019
stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 3 października.
Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała go pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu).
Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła projekt uchwały wraz z uza-
sadnieniem i autopoprawką dotyczącą uzupełnienia podstawy, w związku ze zmianą ustawy ustawy
o samorządzie gminny, o poz.1815. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopo-
prawką.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały nr XV/158/15
Rady Miejskiej  w Słupsku z dnia 30 września 2015 r.  w sprawie zasad stosowanych przy
nadawaniu  nazw  ulicom,  placom,  drogom  wewnętrznym  i  innym  obiektom  miejskim
w Słupsku.
(Uchwała Nr XII/200/19 w sprawie zmiany Uchwały nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
30 września 2015 r. w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom, drogom
wewnętrznym  i  innym  obiektom  miejskim  w  Słupsku  stanowi  załącznik  nr  64  do  niniejszego
protokołu).

11) podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
w  mieście  Słupsku  na  lata  2019  –  2025+  ze  szczególnym  uwzględnieniem  obszaru
rewitalizacji – POLITYKA SPOŁECZNA SŁUPSK 2025+ (druk nr 12/8)

(Czas nagrania:2:47:44-3:37:00)
(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  15  października  2019  r.,  znak:  ZiSS-
RPS.X.0006.13.2019 stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 16 października.
Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały negatywnie, a także zgłosiła wniosek
o wykreślenie ze Strategii zapisów dotyczących edukacji seksualnej..
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu).
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska przedstawiła projekt uchwały
wraz  z  uzasadnieniem,  a  następnie  odniosła  się  do  wniosku  Komisji  Spraw  Społecznych
oraz poinformowała, że Prezydent Miasta nie uwzględniła tego wniosku.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W dyskusji udział wzięli:  radna Anna Rożek, radny Bogusław Dobkowski, radny Kamil Bierka,
Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych   Wojciech  Lewenstam,  radna  Małgorzata  Lenart,
radny Jacek Szaran, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski, radny Jan Lange,
radna  Anna  Mrowińska  radny Piotr  Skowroński,  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz
Bobrowski.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zamknęła  dyskusję,  a  następnie  poddała
pod   głosowanie  wniosek Komisji  Spraw  Społecznych  o  wykreślenie  ze  Strategii  zapisów
dotyczących edukacji seksualnej.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Szaran, Adam Treder
PRZECIW (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena  Hołowienko,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Lange

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów nie uwzględniła wniosku Komisji.
Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena  Hołowienko,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
PRZECIW (6)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Strategii
Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w  mieście  Słupsku  na  lata  2019  –  2025+
ze szczególnym uwzględnieniem obszaru rewitalizacji – POLITYKA SPOŁECZNA SŁUPSK
2025+
(Uchwała Nr XII/201/19 w sprawie zmiany Uchwały nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
30  września  2015  r.  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych
w mieście Słupsku na lata 2019 – 2025+ ze szczególnym uwzględnieniem obszaru rewitalizacji –
POLITYKA SPOŁECZNA SŁUPSK 2025+  stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu).
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12) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/83/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27  marca  2019  roku  w  sprawie  planu  podziału  środków  z  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  zadań  z  zakresu  rehabilitacji
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2019 roku  (druk
nr 12/26)

(Czas nagrania:3:37:00-3:40:15)
(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  22  października  2019  r.,  znak:  ZiSS-
RZP_VII.0006.15.2019 stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 23 października.
Komisja Spraw Społecznych i Finansów zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załącznik nr 69 i 70  do niniejszego protokołu).
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska przedstawiła projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie planu  podziału  środków
z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  zadań
z zakresu rehabilitacji  zawodowej i  społecznej  oraz zatrudnianiu  osób niepełnosprawnych
w 2019 roku.
(Uchwała Nr XII/202/19 w sprawie zmiany uchwały nr VI/83/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27 marca 2019 roku w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz
zatrudnianiu  osób  niepełnosprawnych  w  2019  roku  stanowi  załącznik  nr  71  do  niniejszego
protokołu).

13) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2020 r. przypadającej na jedną
osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Słupsku
(druk nr 12/1)

(Czas nagrania:3:40:16-3:41:59)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 27 września 2019 r., znak: ZiSS-RPS_V.0006.14.2019
stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 3 października.
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Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska zgłosiła  autopoprawkę
do projektu uchwały dotyczącą dopisania do podstawy pranej kolejnej pozycji nr 1815 zmieniającej
ustawę o samorządzie gminnym. Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załącznik nr 73 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.
Nikt  z radnych się  nie zgłosił,  wobec tego poddała projekt  uchwały wraz z  autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2020
r. przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji
Społecznej w Słupsku.
(Uchwała Nr XII/203/2019 w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2020 r. przypadającej na jedną
osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Słupsku stanowi
załącznik nr 74 do niniejszego protokołu).

14)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych
drzew będących pomnikami przyrody (druk nr 12/6)

(Czas nagrania:3:41:59-3:44:26)
(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  14  października  2019  r.,  znak:  GKiOŚ-RGK-
I.0006.13.2019 stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 16 października.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załącznik nr 76 do niniejszego protokołu).
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady   Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko,  Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk, Jan Lange,  Małgorzata Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
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Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Tadeusz Bobrowski, Piotr Skowroński

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia
zabiegów pielęgnacyjnych drzew będących pomnikami przyrody.
(Uchwała Nr XII/204/19 w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzew
będących pomnikami przyrody stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu).

15)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony  drzewa  uznanego  za  pomnik
przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 12/7)

(Czas nagrania:3:44:27-3:46:18)
(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  14  października  2019  r.,  znak:  GKiOŚ-RGK-
I.0006.12.2019 stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 16 października.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załącznik nr 79 do niniejszego protokołu).
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady   Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony
drzewa  uznanego  za  pomnik  przyrody  rosnącego  w  granicach  administracyjnych  miasta
Słupska .
(Uchwała Nr XII/205/19  w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody
rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska  stanowi załącznik nr 80 do niniejszego
protokołu).

16)  podjęcie  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Przy oczyszczalni I” w Słupsku (druk nr 12/9)

(Czas nagrania:3:46:21-3:48:13)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 16 października 2019 r., znak: PP-RPP-V.0006.15.2019
stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 17 października.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załącznik nr 82 do niniejszego protokołu).
Dyrektor  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  Ewa Matys przedstawiła  projekt  uchwały wraz
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady   Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie tego dokumentu.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Przy oczyszczalni I”  w Słupsku.
(Uchwała  Nr  XII/206/2019  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  „Przy  oczyszczalni  I”  w  Słupsku  stanowi  załącznik  nr  83
do niniejszego protokołu).

17)  podjęcie  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Bałtycka” w Słupsku (druk nr 12/10)

(Czas nagrania:3:48:13-3:50:35)
(Projekt  ww.  uchwały  przekazany  pismem  z  16  października  2019  r.,  znak:  PP-RPP-
VI.0006.16.2019 stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 17 października.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załącznik nr 85 do niniejszego protokołu).
Dyrektor  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  Ewa Matys przedstawiła  projekt  uchwały wraz
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie tego dokumentu.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
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Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Bałtycka” w Słupsku.
(Uchwała  Nr  XII/207/19  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Bałtycka” w Słupsku stanowi załącznik nr 86 do niniejszego
protokołu).

18)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  warunków  sytuowania  obiektów  małej
architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów,
standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być
wykonane (druk nr 12/11)

(Czas nagrania:3:50:35-4:13:24)
(Projekt ww. uchwały przekazany pismem z 16 października 2019 r., znak: PP-DEZ-I.0006.17.2019
stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 17 października.
Komisja  Finansów zaopiniowała projekt negatywnie. Komisja Spraw Społecznych - pozytywnie
z  wnioskiem  o  umieszczenie  w  nim  zapisu  dotyczącego  możliwości  stosowania  reklamy
na  dowolnym  rodzaju  materiału  na  nośnikach  wielkoformatowych,  tzw.  bilbordach.  Natomiast
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie z wnioskiem o umieszczenie
w projekcie uchwały zapisu dot. możliwości stosowania reklamy w formie baneru na nośnikach
wielkoformatowych tzw. bilbordach. 
(Opinie Komisji stanowią załącznik nr 88,89 i 90 do niniejszego protokołu).
Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Matys przedstawiła autopoprawki do projektu
uchwały.
(Treść zgłoszonych autopoprawek stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W  dyskusji  udział  wzięli: radny  Bogusław  Dobkowski,  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej
Wojciech Gajewski, radna Małgorzata Lenart, radna Anna Mrowińska
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Wojciech Gajewski  w imieniu Klubu Radnych „Łączy nas
Słupsk” zgłosił wniosek, aby w rozdziale 6 „Przepisy przejściowe i dostosowujące”:
- w  § 16 punkcie 1 podpunkcie 1 ustalić termin dostosowania do zasad określonych w uchwale
maksymalnie 4 lata zamiast 2 lat.
-  w  § 16  punkcie  2  podpunkcie  1  oraz  2  ustalić  termin  dostosowania  do  zasad  określonych
w uchwale do 5 lat.
- w § 16 w punkcie 3 podpunkcie 1 i podpunkcie 2 ustalić termin 5 lat.

Dyrektor  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  Ewa  Matys odniosła  się  do  wniosku  Klubu
Radnych „Łączy nas Słupsk” oraz udzieliła odpowiedzi na pytania radnych.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że autopoprawka zgłoszona przez
Prezydent  Miasta  Słupska  w  zakresie  § 4  ust.1  pkt  1a.  wyczerpuje  wniosek  Komisji  Spraw
Społecznych oraz Komisji Gospodarki Komunalnej. Dodała, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu uzna, że
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autopoprawka konsumuje wnioski tych Komisji.
Nikt z członków ww. Komisji nie zgłosił sprzeciwu.
Następnie  poddała  pod  głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady
Miejskiej Wojciech Gajewskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena
Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów uwzględniła wniosek Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej Wojciecha Gajewskiego.
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami oraz uwzględnionym
wnioskiem.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,
Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Kazimierz Czyż
WSTRZYMUJĘ (2)
Jacek Szaran, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie ustalenia  zasad
i  warunków  sytuowania  obiektów  małej  architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń
reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabarytów,  standardów  jakościowych  oraz  rodzajów
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.
(Uchwała  Nr  XII/208/19  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  warunków  sytuowania  obiektów  małej
architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabarytów,
standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane
stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu).
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka poinformowała, że kierowniczką tego
trudnego projektu procedowanego przez trzy lata, była Pani inż. mgr Beata Samborska. 
Poprosiła o brawa dla niej i podziękowała za wykonaną pracę.
Brawa.
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19) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
28  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady
Miejskiej w Słupsku (druk nr 12/3)

(Czas nagrania:4:13:32-4:15:52)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że w dniu 7 października
2019 r.  radna Renata Stec wyraziła  wolę przystąpienia do Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej
w Słupsku. 
W związku z powyższym zgodnie z  art.36 ust.1  Regulaminu pracy Rady Miejskiej  w Słupsku
wystąpiła  z  inicjatywą  uchwałodawczą  w sprawie  zmiany uchwały nr  II/18/18  Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady
Miejskiej w Słupsku poprzez dopisanie do składu osobowego Komisji Rewizyjnej radnej Renaty
Stec.
Pismo radnej oraz projekt uchwały przekazała radnym w dniu 21 października.
(Pismo radnej stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu)
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Łukasz  Jaworski powitał  radną  Renatę  Stec  w  składzie
Komisji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
PRZECIW (1)
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Paweł Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w  sprawie zmiany  uchwały
nr  II/18/18  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  28  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania
osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała Nr XII/209/19 w sprawie zmiany uchwały nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
28 listopada 2018 r.  w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji  Rady Miejskiej  w
Słupsku stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  omyłkowo  tytuł  punkt  porządku  obrad,  który  był
realizowany na poprzedniej sesji:” Wybory ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Słupsku
oraz  Sądzie Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Okręgowego w Słupsku  na kadencję 2020-
2023 (druk nr 11/19, druk nr 11/20)”. Protokół  natomiast zawiera brzmienie punktu 4 zgodnie
z uchwalonym porządkiem obrad.

Ad pkt 4.  Wybory ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Słupsku oraz  Sądzie
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku  na kadencję 2020-
2023 (druk nr 12/19, druk nr 12/20).
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(Czas nagrania:4:15:55-6:38:56)
(Projekt uchwały druk nr 12/19 stanowi załącznik nr 96, a projekt uchwały druk nr 12/20 stanowi
załącznik nr 97 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że obowiązkiem Rady, zgodnie
z art. 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych, jest wybór
ławników do sądów powszechnych  w ostatnim roku ich kadencji. 
Podczas sesji w dniu 25 września br. Rada Miejska wybrała ławników do orzekania w Sądzie Pracy
i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Okręgowego w Słupsku oraz ławników do orzekania w Sądzie
Rejonowym w Słupsku na kadencję 2020-2023.
Następnie  poinformowała,  że  na  dzisiejszej  sesji  Rada dokona wyboru  ławników do kolejnych
dwóch sądów - Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku oraz Sądu
Okręgowego w Słupsku
Przypomniała, że na podstawie pisma Prezesa Sądu  Okręgowego w Słupsku  z dnia 24 maja 2019 r.
Rada  winna  dokonać  wyboru 14  ławników do  orzekania  w  Sądzie  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych  Sądu  Rejonowego  w  Słupsku.   Dodała,  że  Rada  dokona  tego  wyboru  spośród
16 kandydatów.
Natomiast do orzekania w Sądzie Okręgowym w Słupsku, zgodnie z informacją Prezesa Sądu, Rada
winna wybrać 36 ławników, dokona tego wyboru spośród 38 kandydatów. 
Następnie  przypomniała,  że  zgłoszenia  kandydatów,  informacje  Komendanta  Wojewódzkiego
Policji oraz protokoły z posiedzeń Zespołu zostały radnym udostępnione do wglądu w Biurze Rady
Miejskiej w dniu 23 października.
Następnie przypomniała,  że zgodnie z  art.  163 ww. ustawy,  przed przystąpieniem do wyborów
powołany przez Radę zespół przedstawia na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach. 

Przewodniczący  Zespołu    ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników     Wojciech  Gajewski
przedstawił  opinię  o kandydatach na ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Słupsku
oraz Sądzie Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję2020-2-23.
(Opinia  Zespołu  ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  stanowi  załącznik  nr  98
do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  opinia  Zespołu  nie  jest
dla Rady wiążąca i posiada jedynie charakter formalny.
Następnie poinformowała,  że  zgodnie  z  art.  160 ww. ustawy,  ławników do sądów okręgowych
oraz sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów –
w głosowaniu tajnym.
Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Słupsku na
kadencję 2020-2023 na druku nr 12/19 oraz w sprawie wyboru ławników do orzekania w Sądzie
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023 na druku
12/20 wraz z listami kandydatów radni otrzymali do zapoznania się w dniu 22 października.
Następnie  stwierdziła,  że  w  celu  przeprowadzenia  głosowania  tajnego  zachodzi  konieczność
powołania  Komisji  Skrutacyjnej,  która  przygotuje  karty  do  głosowania,  propozycję  zasad
głosowania, a także przeprowadzi głosowanie i ogłosi jego wyniki.
Zaproponowała, aby skład Komisji Skrutacyjnej był taki sam jak w wyborach przeprowadzonych
miesiąc temu: Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski i Renata Stec.
Zapytała, czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej?
Ww. radni wyrazili zgodę na prace w Komisji Skrutacyjnej.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić innego kandydata do pracy w Komisji Skrutacyjnej.
Nikt nie zgłosił innego kandydata.
Wobec powyższego poddała pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej:radny Wojciech Gajewski,
radny Łukasz Jaworski i radna Renata Stec.
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Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania powołała Komisję Skrutacyjną.
Następnie zwróciła się do Komisji  Skrutacyjnej, aby wybrała spośród siebie przewodniczącego,
przygotowała karty do głosowania oraz przedstawiła Radzie do akceptacji zasady głosowania.
W związku z powyższym ogłosiła 5-minutową przerwę.
Przerwa w obradach godz.13.22 (czas nagrania: 4:23:36-4:28:36)

Po przerwie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski odczytał zasady głosowania w wyborach
na ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku oraz Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu
Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Zasady głosowania w wyborach na ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku oraz Sądu Pracy
i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023 stanowią załącznik
nr 99 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić
uwagi co do przedstawionych zasad głosowania?
Radny Paweł  Skowroński  zapytał,  czy kandydatka,  która wycofała  się,  znajduje się  na kartach
do głosowania.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  wyjaśnił,  że tego nazwiska nie ma na
kartach do głosowania.
Nikt więcej nie zgłosił uwag.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie przyjęcie zasad gło-
sowania w wyborach na ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku oraz Sądu Pracy i Ubezpieczeń
Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Lewenstam
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska  w wyniku
głosowania przyjęła zasady głosowania w wyborach ławników zaproponowane przez Komisje
Skrutacyjną.
Następnie poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie głosowania.
Przypomniała że obrady Rady są transmitowane i nagrywane. Dla zachowania tajności wyborów
poprosiła o skorzystanie z ustawionych na końcu sali parawanów.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  wyczytywał kolejno nazwiska radnych,
którzy odbierali karty do głosowania.

– g ł o s o w a n i e   t a j n e -
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  wyczytywał kolejno nazwiska radnych,
którzy wrzucali, swoje karty do głosowania z dokonanym wyborem, do urny.
Po zakończonym głosowaniu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że wszyscy radni oddali swój głos.
Następnie  ogłosiła  30  minut  przerwy,  aby Komisja  Skrutacyjna  przeliczyła  głosy i  sporządziła
protokoły.
Przerwa w obradach godz.13.42 (czas nagrania: 4:43:57-6:00:32)

Po przerwie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznawiała obrady po przerwie.
Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu  wyników  tajnego
głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku na kadencję 2020-
2023.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej
wyników tajnego głosowania  i  wyników wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku
na kadencję 2020-2023.
(Protokół Komisji Skrutacyjnej wyników tajnego głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu
Okręgowego w Słupsku na kadencję 2020-2023 stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska na podstawie wyników tajnego głosowania
stwierdziła,  że Rada  Miejska  w  Słupsku  podjęła  uchwałę  w  sprawie wyboru  ławników
do orzekania w Sądzie Okręgowym w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Uchwała  Nr  XII/210/19  w  sprawie  wyboru  ławników  do  orzekania  w  Sądzie  Okręgowym
w Słupsku na kadencję 2020-2023 stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu).

Następnie  poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu  wyników
tajnego głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu
Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej
wyników  tajnego  głosowania  i  wyników  wyborów  ławników  do  Sądu  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Protokół Komisji Skrutacyjnej wyników tajnego głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu
Pracy i  Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023 stanowi
załącznik nr 102 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska w związku z z koniecznością przeprowadzenia
II tury wyborów poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie propozycji zasad głosowania oraz
kart do głosowania w II turze wyborów.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski odczytał zasady głosowania w II turze
wyborów na ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionych zasad głosowania?
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Nikt z radnych nie zgłosił uwag.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie przyjęcie zasad gło-
sowania w wyborach na ławników do Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych Sądu Rejonowego w
Słupsku na kadencję 2020-2023.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Atur
Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  przyjęła  zasady  głosowania  w  wyborach  ławników  zaproponowane
przez Komisje Skrutacyjną w II turze głosowania.

Poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie II tury głosowania.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  wyczytywał kolejno nazwiska radnych,
którzy odbierali karty do głosowania.

– g ł o s o w a n i e   t a j n e -
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  wyczytywał kolejno nazwiska radnych,
którzy wrzucali, swoje karty do głosowania z dokonanym wyborem, do urny.
Po zakończonym głosowaniu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że wszyscy radni oddali swój głos.
Następnie  ogłosiła  30  minut  przerwy,  aby Komisja  Skrutacyjna  przeliczyła  głosy i  sporządziła
protokoły.
Przerwa w obradach 10 minut (czas nagrania: 6:23:23-6:36:23)
Po przerwie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznawiała obrady po przerwie.
Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu  wyników  tajnego
głosowania.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Gajewski  odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej
wyników II tury tajnego głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu Pracy i Ubezpieczeń
Społecznych Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020-2023.
(Protokół Komisji Skrutacyjnej wyników tajnego głosowania i wyników wyborów ławników do Sądu
Okręgowego w Słupsku na kadencję 2020-2023 stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska na podstawie wyników tajnego głosowania
stwierdziła,  że Rada  Miejska  w  Słupsku  podjęła  uchwałę  w  sprawie wyboru  ławników
do  orzekania  w  Sądzie  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  Sądu  Rejonowego  w  Słupsku
na kadencję 2020-2023.
(Uchwała Nr XII/211/19 w sprawie wyboru ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Słupsku
na kadencję 2020-2023 stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu).

Ad. pkt 5. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 12/21).
(Czas nagrania:6:38:56-6:41:08)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 106 do niniejszego protokołu).
Skarga wraz z dokumentacją jej dotyczącą znajduje się pod numerem BRM.1510.8.2019
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Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  24  września  tego roku
do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  wpłynęła  skarga  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Grottgera  28-29-30
na działalność Prezydenta Miasta Słupska  w zakresie przewlekłego załatwiania sprawy.
Nadmieniła, że skargę przekazała Prezydentowi Miasta w celu zajęcia stanowiska oraz do rozpo-
znania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Komisja po zapoznaniu się ze skargą i stanowiskiem Prezydenta Miasta, zarekomendowała uznanie
jej za bezzasadną.
Poinformowała,  że  na podstawie  § 36  Regulaminu pracy Rady Miejskiej  w Słupsku wystąpiła
z inicjatywą uchwałodawczą uwzględniającą stanowisko Komisji. 
Projekt uchwały wraz z dokumentami wcześniej wymienionymi przekazała radnym do zapoznania
się 23 października.
Następnie dodała, że w tym samym dniu Skarżący przesłali dodatkowe pismo, do którego Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 28 października odniosła się i zajęła stanowisko. 
W związku z tym poinformowała, że złożyła autopoprawkę do projektu uchwały uwzględniającą
stanowisko Komisji.
(Projekt  uchwały  uwzględniający  autopoprawkę  stanowi  załącznik  nr  107  do  niniejszego
protokołu).
Pismo Skarżących,  stanowisko Komisji  i  autopoprawkę do projektu przekazała  radnym w dniu
29 października 2019 r
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę w  sprawie  rozpatrzenia  skargi
na działalność Prezydenta Miasta Słupska.
(Uchwała Nr XII/212/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska
w zakresie przewlekłego załatwiania sprawy stanowi załącznik nr108 do niniejszego protokołu).

Ad.  pkt  6.  Rozpatrzenie  skargi  na  działalność  gminnej  jednostki  organizacyjnej
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o. o. w Słupsku  (druk
nr 12/22).

(Czas nagrania:6:41:09-6:42:49)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 109 do niniejszego protokołu).
Skarga wraz z dokumentacją jej dotyczącą znajduje się pod numerem BRM.1510.9.2019

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 24 września tego
roku do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność  jednostki organizacyjnej Miasta



27

Słupska - Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o. o. w Słupsku  w przedmiocie
nienależytego wykonywania zadań z zakresu zarządzania nieruchomościami wchodzącymi w skład
mieszkaniowego zasobu Miasta Słupska.
Nadmieniła,  że  skargę  przekazała  Prezydentowi  Miasta  w  celu  zajęcia  stanowiska  oraz  do
rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Komisja po zapoznaniu się ze skargą, stanowiskiem Prezydenta Miasta, zarekomendowała uznanie
jej  za bezzasadną.
Nadmieniła,  że  na  podstawie  § 36  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  wystąpiła
z inicjatywą uchwałodawczą uwzględniającą stanowisko Komisji. 
Projekt  uchwały  wraz  dokumentami,  które  wymieniła,  przekazała  radnym  do  zapoznania  się
23 października.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę w  sprawie  rozpatrzenia  skargi
na działalność gminnej jednostki organizacyjnej Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej
Spółka z o. o. w Słupsku.
(Uchwała  Nr  XII/213/19   w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  gminnej  jednostki
organizacyjnej  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Mieszkaniowej  Spółka  z  o.  o.  w  Słupsku  stanowi
załącznik nr 110 do niniejszego protokołu).

Ad. pkt 7. Rozpatrzenie skargi na działalność gminnej jednostki organizacyjnej Zarządu  
Infrastruktury Miejskiej w Słupsku  (druk nr 12/23).

(Czas nagrania:6:42:50-6:44:34)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu).
Skarga wraz z dokumentacją jej dotyczącą znajduje się pod numerem BRM.1510.10.2019

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  24  września  tego roku
do Rady Miejskiej  w Słupsku wpłynęła skarga  na działalność  jednostki  organizacyjnej  Miasta
Słupska – Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w przedmiocie nienależytego wykonywania
zadań        z zakresu utrzymania drogi i zapewnienia na niej bezpieczeństwa.
Nadmieniła, że skargę przekazała Prezydentowi Miasta w celu zajęcia stanowiska oraz do rozpo-
znania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Komisja po zapoznaniu się ze skargą, stanowiskiem Prezydenta Miasta, zarekomendowała uznanie
jej  za bezzasadną.
W  związku  z  powyższym  na  podstawie  § 36  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
wystąpiła z inicjatywą uchwałodawczą uwzględniającą stanowisko Komisji. 
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Projekt  uchwały wraz  z  dokumentami,  które wymieniła  wcześniej  przekazała  radnym do zapo-
znania się 23 października.
Natomiast w dniu 28 października 2019 roku Skarżący złożył kolejne pismo wraz z załącznikami,
które w tym samym dniu przekazała radnym do zapoznania się.
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie?
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę w  sprawie  rozpatrzenia  skargi
na  działalność  gminnej  jednostki  organizacyjnej  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej
w Słupsku.
(Uchwała  Nr  XII/214/19  w  sprawie  rozpatrzenie  skargi  na  działalność  gminnej  jednostki
organizacyjnej Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik nr 112 do niniejszego
protokołu)

Ad pkt 8. Przekazanie petycji do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Słupska (druk nr 12/24).
(Czas nagrania:6:44:35-6:46:53)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 113 do niniejszego protokołu).
Skarga wraz z dokumentacją jej dotyczącą znajduje się pod numerem BRM.152.4. 2019

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 25 września tego
roku  do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  wpłynęła petycja  dotycząca  podjęcia  konkretnych  działań
w związku z trwającym kryzysem klimatycznym tj.:
1) ogłoszenia w Słupsku Alarmu Klimatycznego,
2) utworzenia strategii klimatycznej dla Miasta Słupska przez niezależnych ekspertów,
3) realizowanie wypracowanej przez niezależnych ekspertów strategii klimatycznej dla Słupska
wg zalecanego harmonogramu,
4) przywrócenie stanowiska pełnomocnika ds. zielonej modernizacji miasta, który pełniłby funkcję
koordynatora strategii klimatycznej
Ww.  petycję  przekazała  Prezydentowi  Miasta  w  celu  zajęcia  stanowiska  oraz  do  rozpoznania
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Komisja po zapoznaniu się z petycją i stanowiskiem Prezydenta Miasta,  uznała, że  Rada nie jest
właściwa do jej rozpatrzenia w zakresie pkt. od 2 do 4, bowiem wymienione w niej żądania należą
do  kompetencji  Prezydenta  Miasta  Słupska.  Natomiast  uznała  właściwość  Rady  Miejskiej
w Słupsku do rozpatrzenia petycji w zakresie pkt.1- ogłoszenia w Słupsku Alarmu Klimatycznego,
Poinformowała,  że  na podstawie  § 36  Regulaminu pracy Rady Miejskiej  w Słupsku wystąpiła
z inicjatywą uchwałodawczą uwzględniającą stanowisko Komisji. 
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Projekt uchwały oraz dokumenty, które wymieniła wcześniej przekazała radnym do zapoznania się
23 października.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddał projekt pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ (2)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę w sprawie  przekazania  petycji
do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Słupska.
(Uchwała  Nr  XII/215/19 w sprawie   przekazania  petycji  do  rozpatrzenia  Prezydentowi  Miasta
Słupska stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych.
(Czas nagrania:6:46:57-6:53:00)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska przypomniała,  że zgodnie z art.  24 ustawy
o  samorządzie  gminnym  w sprawach  dotyczących  gminy  radni  mogą  kierować  interpelacje
i  zapytania  do  wójta.  Składane  są  one  na  piśmie  do  przewodniczącego  rady,  który przekazuje
je  niezwłocznie  wójtowi.  Wójt,  lub  osoba  przez  niego  wyznaczona,  jest  zobowiązana  udzielić
odpowiedzi  na  piśmie  nie  później  niż  w  terminie  14  dni  od  dnia  otrzymania  interpelacji  lub
zapytania.
Ponadto  przypomniała,  że  zgodnie  z  Regulaminem  Pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  radny
ma również prawo  złożyć  na  piśmie  interpelację  lub zapytanie podczas sesji  i  może też swoją
interpelację lub zapytanie odczytać.
Zapytała, kto z radnych chciałby odczytać interpelację lub zapytanie.
Radni: Anna Rożek  i Bogusław Dobkowski złożyli swoje zapytania na piśmie.
Radny Kamil Bierka przedstawił komunikaty:
1.  Zaprosił  radnych  na  wystawę  zorganizowaną  w  ratuszu  przez  IPN-u  Oddział  w  Gdańsku
pt.„Polska walczącą”. 
2. Zaprosił na finał konkursu z okazji 101. rocznicy Odzyskania przez Polskę Niepodległości, który
odbędzie się 7 listopada o godz.12-tej w sali nr 211 Urzędu Miejskiego.
3. Zaapelował do Gryfu Słupsk, Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej, Zarządu 
Infrastruktury Miejskiej oraz Pomorskiej Agencji Rozwoju Regionalnego do wykonania 
powierzonego im zadania czyli posprzątania Lasku przy ul. Arciszewskiego.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marta  Makuch zaprosiła  wszystkich  do  uczestniczenia
w uroczystościach Obchodów Święta Niepodległości.
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
zrealizowała porządek obrad. 
Podziękowała wszystkim za udział w posiedzeniu, a następnie zamknęła 12. w obecnej kadencji
sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec sesji: godz. 15:51
(Nagranie stanowi załącznik nr 115 do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
inspektor BRM
                                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej w Słupsku

                                                                                                         Beata Chrzanowska

Sekretarz obrad

Kamil Bierka
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